

အရှေ့အယ်လ်နီကောင်တီ ကျောင်းများ မိဘအတွက်နည်းပညာသတင်းလွှာ



စကိုင်းဝပ် မိဘများ အသိပေးချက်များ

စကိုင်းဝပ်တွင် မိဘများလိုချင်သည့် သတိပေး ချက်များကိုရနိုင်သည်။ အသင့်သုံးနိုင်သော သတိပေးချက်များကို အမှတ်များ/ဂရိတ်များ ကျဆင်းခြင်းနှင့် ကျောင်းခေါ်ချိန်များ နှင့်ပတ် သက်ပြီး တောင်းဆို သိရှိနိုင်သည်။

မိသားစုဝင်ခွင့် (home screen) မှ (Message Center Icon) တွင်နှိပ်ပါ။ ပြီးလျှင် (Settings)ကို နှိပ်ပါ။ သတိပေးချက်အမျိုးမျိုးကိုသင်တွေ့ ရမည်။ (boxes)ပေါ်တွင်သင်ကေတ လုပ်ပါ။

သင်ရလိုသော အသိပေးချက်ကို သင်ကေတ လုပ်ပါ။ မလိုချင်သော အသိပေး ချက်များကို uncheck လုပ်ပါ။

အဆိုင်းမင့်နှင့်ဂရိတ်အတွက် အသိပေး ချက်များ (push notification) ကို အက်ပ်စ် နှင့် (သို့) (app and/or an email) အီးမေးလ်မှ ရနိုင်သည်။ အားလုံးပြီးလျှင် Save Changes တွင် နှိပ်ပြီး သိမ်းပါ။

ဤနေရာတွင်နှိပ်ပြီးကြည့်ပါ!
[Click Here to see how!](#)



ဒစ်ဂျစ်တယ်စာကြည့်တိုက်

အီးပစ် Epic ကိုသင့်ကျောင်းသားသုံးသလား? အီးပစ် Epic သည် ထုတ်လုပ်သူများ၏ကန်သတ်ချက်မရှိ ဝင်၍ဖတ်ရှုနိုင်သည့် စာအုပ်များ၊ ဝီဒီယိုများ၊ မေးခွန်းများကို သန်းပေါင်းများစွာသောမိသားစုများနှင့် အသင့်သုံး စာသင်ခန်းများသို့ သူငယ်တန်းမှ ငါးတန်းကလေးများ၏စာဖတ်ခြင်း၊သင်ယူခြင်း နှင့် ကြီးထွားမှုကို ကူညီပေးသည့် ဆုချီးမြှင့်ခံရသော ဝန်ဆောင်မှု အသင်းတခုဖြစ်သည်။ အီးပစ် Epic သည်ပညာပေးသူများနှင့် ကျောင်းသားများအတွက် ကျောင်းဆင်းပြီးနောက်၊ တပတ်လျှင် စာဖတ်ချိန် ၂နာရီကို အခမဲ့ ပေးသည်။ အွန်လိုင်း virtual ကျောင်းသားသည် ကျောင်းချိန်အတွင်း/ကျောင်းတက်ရက်များ အတွင်း ဝင်ရောက်နိုင်သည်။

<https://www.getepic.com/>

အိုင်ပက်မြင်ကွင်း ၂မျိုးပြုလုပ်ခြင်း



အိုင်ပက်ပေါ်တွင်အက်ပ်စ် (၂)ခုရှိလျှင်များစွာ အလွယ်တကူအက်ပ်စ် ၂ခုကိုတပြိုင်ထဲဖွင့်နိုင်သုံးနိုင်သည်။ အောက်ပါလင့်ခ်ပေါ်တွင် နှိပ်ပြီး လမ်းညွှန်ချက်ပေါ်တွင် setting that up လုပ်နိုင်သည်။

<https://support.apple.com/en-us/HT207582#split>

အောက်ပါအချက်များကိုအခက်အခဲရှိလျှင် အသုံးပြုနိုင်သည်။

- ဓာတ်ပုံများကိုဆလိုက်များ(သို့)စာပိုဒ်များအတွင်းဆွဲပြီးထဲနိုင်သည်။
- စာပိုဒ်များရိုက်နေစဉ်ဆာဖာရီသို့ သွားသည့်စခရင်ဖြင့် ၂ခုခွဲနိုင်သည်။
- အဆိုင်းမင့်လုပ်နေစဉ်ရုန်းScreen ဖြင့်ခွဲပြီးကင်းဘတ်တွင်အလုပ်ဆက်လုပ်နိုင်သည်။

မိဘ ရှိဘီ (Showbie Parent)

သင့်ကျောင်းသားသည်ရှိဘီအက်ပ်စ်ကိုယခု လက်ရှိအသုံးပြုနေလျှင် သင်လဲရှိဘီမိဘ ဝင်ခွင့် မှ ဝင်ပြီး သင့်ကလေးဘာတွေသင်ယူနေသလဲဆိုတာ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်သည်။ ရှိဘီတွင်သူ၏အိမ်စာအဆိုင်းမင့်များ ဖိုင်များ၊ အဆိုင်းမင့်နှောက်ဆုံးတင်ရမည့် နေ့စွဲများနှင့်အမှတ်ဂရိတ်များကို တွေ့မြင် သိရှိနိုင်သည်။ ဆရာများတွင်ကျောင်းသား/ မိဘဝင်ရန် ကုန်နံပါတ်များရှိသည့်အတွက် ရှိဘီမိဘတွင် သင်ဝင်ရောက်ပါဝင်လိုသည့် အခါသင့်ကလေး၏ဆရာထံသို့ ဆက်သွယ်တောင်းယူပါ။

